

Styrelsemöte 3

Luleå Studentspexförening

2020-03-02 kl 17:00

-A207-

Närvarande:

Pontus Eriksson Jirbratt
Vendela Fägerman
Isabel Haglund
Robert Gran
Sandra Larsson
Simon Thärn

Ordförande
Vice Ordförande
Sekreterare
Kassör
Redaktör
Förvaltare

David Röhr
Ludvig Svedberg

Direktör Augustus 2020
Medlem/Stab Orkestern

Bilagor:

- 1 – Förslag till Policy för bidrag
- 1.1 - Policy för bidrag.
- 2 - Förslag till Policy för arkivering av kostymer
- 2.1 - Policy för arkivering av kostymer

Vid protokollet:

Pontus Eriksson Jirbratt
Pontus Eriksson Jirbratt, Mötesordförande

Isabel Haglund
Isabel Haglund, Mötessekreterare

Justeras

Robert Gran
Robert Gran, Justerare 1

Simon Thärn
Simon Thärn, Justerare 2

1.§ Formalia

.1 Mötets öppnande

Ordföranden Pontus Eriksson Jirbratt förklarar mötet öppnat kl. 17.04.

Styrelsen beslutade

.2 Mötets behörighet

att finna mötet behörigt.

.3 Mötets stadgeenliga utlysande

att finna mötet stadgeenligt utlyst.

.4 Val av mötesordförande

att utse Pontus Eriksson Jirbratt till mötesordförande.

.5 Val av mötessekreterare

att utse Isabel Haglund till mötessekreterare.

.6 Val av protokolljusterare

att utse Robert Gran och Simon Thärn till att justera mötets protokoll.

.7 Adjungeringar

att inadjungera David Röhr med närvaro-, yttrande-, förslags- dock ej rösträtt.
(ca 18.00) **att** inadjungera Ludvig Svedberg med närvaro- yttrande-, förslags- dock ej rösträtt.

.8 Fastställande av dagordning

att godkänna dagordningen med rättningar av stav- och numreringsfel.

.9 Föregående protokoll

att avvakta med att lägga föregående protokoll till handlingarna i väntan på justering.

2. § Beslut

.1 Policy för bidrag

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening 2020.

Bilaga: Bilaga 1 – Förslag till Policy för bidrag, Bilaga 1.1 Policy för bidrag.

Policy för bidrag har jag redan gjort ett par redaktionella ändringar då den refererade till fel blankett. De största ändringarna föreslagna är att i stället för kvitto be om ett betalningsbevis då föreningen inte ger ut några kvitton och samt att ge den som söker bidrag längre tid än sju (7) dagar på sig.

Styrelsen har diskuterat

De som söker om bidrag i slutet av året får mindre tid på sig om betalningsbevis ska lämnas in senast i slutet av verksamhetsåret, men å andra sidan står det tydligt hur mycket tid man har på sig.

Styrelsen beslutar

att ändra policyn enligt bilagan

.2 Policy för arkivering av kostymer.

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening 2020.

Bilaga: Bilaga 2 - Förslag till Policy för arkivering av kostymer, Bilaga 2.1 - Policy för arkivering av kostymer

De största ändringarna som är föreslagna är att inte föra ett fysiskt arkiv samt att inte ge någon beskrivning av kostymerna.

Styrelsen har diskuterat

Vissa kostymer behålls i marknadsföringssyfte, t.ex. för att ställa upp i och med rekrytering. Detta skulle nu behöva värderas fall-till-fall huruvida det kan vara intressant att behålla kostymen för detta.

En kort dokumentering av vilket spex och vilken karaktär kostymen hör till skulle kunna vara användbart. Att gå tillbaka och kolla i manus känns omständigt för att få en förståelse för vilken karaktär den hört till. Vilket spex det hör till bör i varje fall vara tydligt. Att skriva en kort beskrivning om kostymen är inte heller särskilt mycket extra jobb, och skulle troligen ta

formen av ett kort formulär den som gjort kostymen får fylla ut. Det görs dock inte samma sak med t.ex. dekoren, som rivs ner och återanvänds igen utan att något särskilt görs för att dokumentera vem som gjort vad.

Att dra in PR-ansvarig för varje dokumentation känns också omständigt. Vem som helst med en bra kamera skulle kunna ta bilderna. Föreningen äger dessutom en kamera som skulle kunna användas i detta syfte.

Styrelsen beslutar
att finna avslag och omarbeta policyn ytterligare

.3 Inköp av en gersåg/kapsåg

Föredragare: Oscar Rimsby, Dekoransvarig Augustus 2020. Föredragare ej närvarande, mötesordförande Pontus Eriksson Jirbratt föredragare i dess ställe.

Dekorgruppen är i behov av en ny kapsåg till Daisy då den föreningen äger har gått sönder. Det behövs för att dekorgruppen ska kunna göra exakta kapningar, minimera rangel och spill.

Nedanförel är tre alternativ på kapsågar som finns på Jula, Dekoransvarig skulle föredra den översta alternativet men det står att den är slut i Luleå men när jag var där igår så fanns det fortfarande en så det kan vara värt att kolla.

[Kap- och gersåg | Sågkapacitet max. 100x330mm | MEEC TOOLS](#)

[Kap- och gersåg | Steglös justering | MEEC TOOLS](#)

[Kap- och gersåg | 48° geringsvinkel | MEEC TOOLS](#)

Förslag på att-sats

att köpa in [Kap- och gersåg | Sågkapacitet max. 100x330mm | MEEC TOOLS](#)

Styrelsen diskuterar

Den billigaste varianten är ganska liten, så om den föredragna inte går att köpa in skulle det vara att föredra att istället köpa det dyrare alternativet. Det är värt att lägga pengar på en bra kapsåg som håller länge. De brukar dessutom gå att skicka in på lagning om de går sönder. Givet att garanti gäller så kan en kapsåg hålla ca 7-10 år. I och med att de som arbetar med spexet arbetar utan ersättning, ska man inte ovanpå det, behöva ha stressen med att oroa sig över osäker utrustning.

Styrelsen beslutar

att köpa in [Kap- och gersåg | Sågkapacitet max. 100x330mm | MEEC TOOLS](#) och att i annat fall köpa in [Kap- och gersåg | Steglös justering | MEEC TOOLS](#)

.4 Inköp av mikrofonmottagare.

Föredragare: Ludvig Swedberg, Orkesteransvarig Augustus 2020.

Ensemblen kräver i år 9 stycken mikrofoner. Vi har i dagsläget tillräckligt många sändare (beltpacks) men endast 8 mottagare. Varje mottagare kan endast ta emot en sändarsignal. Mackan på Samljus har erbjudit att sälja en mottagare för 1000 kr, samma pris som för uthyrningen. Priset är billigt då de inte har någon annan användning för mottagarna. Det finns plats i det nuvarande rack-caset för den nya mottagaren!

Förslag på att-sats

att köpa in en mottagare för 1000kr.

Styrelsen diskuterar

Andra alternativ har övervägts, byte av mickar mellan karaktärer etc. Men inget bra alternativ har kommit fram. Samma modell behövs för att sändare och mottagare ska fungera ihop. Om det skulle köpas in en ny mottagare så skulle det komma i ett paket med mottagare och sändare, vilket skulle ge oss ett udda antal i slutändan ändå.

För framtiden kommer nio mikrofoner nog vara ett bra antal, då föreställningen troligen inte kommer växa mer i storlek (i och med sökande av en mindre och mer hållbar scen). Fler inköp bör alltså inte vara nödvändiga i den närmaste framtiden. Nu är det nio ensemblister, och nio mickar kommer behövas, helt enkelt. I framtiden kan det också vara bra att ha några extra utifall att det skulle behövas eller hända något. Att ha nio ensemblister i årets uppsättning är inte något som är planerat att bli normen, utan något manus och regi vill se hur det funkar.

Under uthyrning av mikorfonpaket från Samljus så är garanterar de att de kommer att fungera.

Styrelsen beslutar

att köpa in en mottagare för 1000kr.

.5 Utlåning av möbelpianot

Föredragare: Ludvig Swedberg, Orkesteransvarig Augustus 2020.

Vi kommer med största sannolikhet få pianot från musikförrådet när vi delar upp utrustningen med Lührarne. Detta är lättare och passar vår verksamhet bättre än möbelpianot som för nuvarande står i orkesterförrådet i AugustHus. Då underredet till möbelpianot finns kvar i Sten Sture föreslår jag att vi bygger ihop pianot igen och lånar ut det till en intresserad spexare. I dagsläget har vi inte plats för möbelpianot och jag ser hellre att det används av föreningsmedlemmar än att det samlar damm.

Förslag på att-sats

att montera ihop möbelpianot samt hitta en medlem som är intresserad av att ha möbelpianot hemma hos sig.

Motyrkande

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening 2020.

att montera ihop möbelpianot samt hyra ut möbelpianot till en intresserad medlem för en symbolisk summa som styrelsen sätter.

Styrelsen diskuterar

Det skulle vara kul att ha pianot i AugustHus men eftersom det i nuläget är mycket ont om plats är det inte realistiskt. Men en tanke för framtiden, när situationen med utrymmet i AugustHus lugnat sig.

Den intresserande medlemmen skulle kunna få höra histiren bakom pianot då det är ett arv som har stor betydelse för spexet. Kul skulle vara t.ex. en pärm med lite enkla noter och en förklaring av historien bakom det, och/eller ett plakat på själva pianot.

Styrelsen beslutar

att montera ihop möbelpianot samt hyra ut möbelpianot till en intresserad medlem för en symbolisk summa/pant som styrelsen sätter samt informera om pianots historia.

David Röhr lämnar mötet 17.56

.6 Föreningens inkompleta trumset.

Föredragare: Ludvig Swedberg, Orkesteransvarig Augustus 2020.

I orkesterförrådet står nu ett halvkomplett trumset som följde med från Sten Sture. Trummorna är bra men saknar delar för att kunna användas. Detta tillsammans med inköp/hyra av nödvändiga mikrofoner blir en stor kostnad, särskilt när vi får med oss det digitala trumsetet från musikförrådet. Därför föreslår jag att jag, Ludvig Swedberg får i uppdrag att sälja det halvkompleta trumsetet och använda pengarna för att finansiera viktigare musikutrustning, t.ex. basförstärkare eller mixer.

Förslag på att-sats

att ge Ludvig Swedberg uppdraget att sälja föreningens inkompleta trumset och med dessa pengar finansiera musikutrustning.

Motyrkande

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening 2020.

att ge Ludvig Swedberg gemensamt med Simon Thärn uppdraget att sälja föreningens inkompleta trumset och lägga dessa pengar i Investeringsfonden.

Styrelsen diskuterar

Musikutrustningen "omvandlas" här till annan musikutrustning. Överskottet skulle kunna gå till investeringsfonden efter att orkestern köpt in den utrustning som känns behövd och som går att köpa för de pengar som fås in vid försäljningen. Att gå genom styrelsen, vilket tar tid, blir även problematiskt om man ska köpa utrustning second-hand vilket ofta är tidskrävande. Att sälja utrustningen tillsammans med Simon känns dock helt rimligt även från föredragares håll.

Styrelsen skulle vilja ha dokumentation av transaktionerna (kvitton) efter försäljning och införskaffning av utrustningen.

Motyrkande

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt

att ge Ludvig Swedberg gemensamt med Simon Thärn uppdraget att sälja föreningens inkompleta trumset, pengarna de får ska investeras i vad orkestern har störst behov av och ska redovisas till styrelsen.

Styrelsen beslutar
att ge Ludvig Swedberg gemensamt med Simon Thärn uppdraget att sälja föreningens
inkompleta trumset, pengarna de får ska investeras i vad orkestern har störst behov av och
ska redovisas till styrelsen.

3. § Diskussion

.1 Föreningströjor.

Föredragare: Vendela Fägerman, Vice Ordförande Luleå Studentspexförening 2020.

Förslag har kommit på föreningströjor från Tsreklam. Teamshirt har strukits som alternativ då
de var jobbiga att arbeta med. Av de färger som kommit så fungerar den blå men den röda har
för tillfället ingen bra ersättare bland de alternativ som fanns att välja mellan.

Styrelsen har diskuterat

Det bör dubbelkollas vilka storlekar som finns tillgängliga, då man i år vill erbjuda tröjor i
fler olika storlekar än tidigare, och infon inte stämmer överens mellan hemsidan och mailet
som gruppen fått. Formulär bör skickas ut så snart som möjligt.

För att kunna få en trovärdig överblick över vilka storlekar som behöver köpas in, och hur
många av varje, skulle man kunna köpa in några provexemplar som folk kan prova och se vad
om passar/vad de vill ha. I och med att det är stor skillnad i pris på hur många tröjor man
beställer in så är det dock inte optimalt. Man beställer hellre in en stor mängd tröjor och säljer
under flera år än att köpa in ett mindre antal varje år. Tröjorna kan då säljas billigare och
under flera år.

Mål är att skicka en beställning i slutet av veckan.

4 § Avslutande formalia

.1 Nästa möte

Styrelsen beslutar

att nästa styrelsemöte blir 2020-03-16, klockan 17:00 i/på/hos A-huset.

att Pontus Eriksson Jirbratt är fikaansvarig.

.2 Mötets avslutande

Mötesordförande Pontus Eriksson Jirbratt tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat kl 18:33.

A207, 2020-03-02

Pontus Eriksson Jirbratt

Pontus Eriksson Jirbratt
Mötesordförande

Isabel Haglund

Isabel Haglund
Mötessekreterare

Robert Gran

Robert Gran
Justerare 1

Simon Thärn

Simon Thärn
Justerare 2